

Memorial Mass of Ms. Monica Tang



Ms. Monica Tang (teacher of Wah Yan College, Kowloon from 1978 to 1994) passed away peacefully from cancer on 16 July 2018 at Scarborough General Hospital, Toronto, Canada. She was cremated on 27 July 2018.

A Memorial Mass will take place at 8:00 p.m. on Saturday, 25 August 2018 at St. Ignatius Chapel, Wah Yan College Kowloon in memory of our beloved Ms. Monica Tang. A slide show "Life of Monica" will be played at the Chapel from 7:30 p.m.

As a tribute to Ms. Tang, in lieu of sending flowers, please donate to "Fr. Kelly Educational Fund Ltd." A Donation Box will be placed at the Chapel.

鄧婉玲老師追思聖祭

鄧婉玲老師(1978-1994 任教九龍華仁書院)於 2018 年 7 月 16 日於加拿大多倫多士嘉堡醫院因癌症病逝。遺體已於 2018 年 7 月 27 日在當地火化。

追思聖祭將於 2018 年 8 月 25 日星期六晚上八時正在九龍華仁書院聖依納爵堂舉行。七時三十分開始會先有"鄧老師生活點滴"幻燈在小教堂播放。

為表對鄧婉玲老師的敬意，請以捐獻取代鮮花及帛金。捐獻將注入九龍華仁書院學生教育基金 "Fr. Kelly Educational Fund Ltd." 捐獻箱將擺放於小教堂內。